
         
 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

 

Θεσσαλονίκη, 01/07/2020 

 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

 

ΘΕΜΑ:    «Εφαρμογή διατάξεων νομοθεσίας περί υιοθεσίας» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με καταγγελίες και διαμαρτυρίες υποψηφίων αναδοχής, που προτίθενται να 

φτάσουν στο στάδιο της υιοθεσίας παιδιών, οι εν λόγω αιτούνται την εφαρμογή 

απλοποιημένης διαδικασίας υιοθεσίας, από την άποψη του χρόνου αναμονής, της 

ψηφιοποίησης και της διαφάνειας, μέσω της εφαρμογής αδιάβλητων διαδικασιών και 

ενεργοποίησης της  επόπτευσης του Εθνικού Συμβουλίου Αναδοχής και Υιοθεσίας, το 

οποίο φέρει και την ευθύνη σε επίπεδο συμβουλευτικών και γνωμοδοτικών αρμοδιοτήτων,  

σχετικών με αναδοχές και υιοθεσίες. Συνεπώς, τίθεται εμμέσως ζήτημα εφαρμογής του 

Νόμου 4538/2018, όπως τροποποιήθηκε. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Πόσες αιτήσεις υποψηφίων γονέων έχουν αρμόδια υποβληθεί στα χρονικά πλαίσια 

ισχύος του ως άνω νόμου και πόσα παιδιά είναι καταχωρημένα στα ηλεκτρονικά 

μητρώα του Εθνικού Συμβουλίου Αναδοχής και Υιοθεσίας («ΕΣΑΝΥ»); 

 

2. Κάθε πόσο χρονικό διάστημα συνεδριάζει το «ΕΣΑΝΥ» προς έγκριση αιτήσεων  

υποψηφίων θετών γονέων; 

 

3. Πόσες φορές έχει συνεδριάσει από συστάσεώς του το ως άνω συμβούλιο και πόσες 

αιτήσεις έχουν ικανοποιηθεί έως τώρα; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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